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Interpelacja

Dotyczy: Niebezpieczneqo wviścia z kładki pieszo-rowerowei na ulice Słowackieqo

W związku z Iicznymi inten/vencjami Mieszkańców dotyczącymi wyjścia z ciągu
pieszo-rowerowego nad DK 1 bezpośrednio na ul. Słowackiego, wnoszę o podjęcie
działań zmierzających do podniesienia bezpieczeństwa użytkowników ww. wyjścia
oraz uczestników ruchu kołowego poprzez zastosowanie przezroczystych ekranów |ub
zastosowanie innych rozwiązań. Obecnie stan powoduje zagrożenie życia
i zdrowia uczestników zarówno poruszających się ulicą Słowackiego, jak również
wychodzących z ciągu pieszo-rowerowego bezpośrednio na drogę o dużym natężeniu
ruchu.

Temat ten podejmowany jest od lat podczas zebrań osiedlowych.
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